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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

„A 2007. évi költségvetési tervezet az alapfokú művészeti iskolák létét fenyegeti" címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2007. évi költségvetési tervezet komoly aggodalommal tölti el az alapfokú művészeti
iskolákat, hiszen már-már puszta létüket fenyegeti .
A 2006. évi költségvetési tervezet a mostanihoz hasonló mértékű csökkentést irányzott elő .
Akkor az ezt megelőző viták során a képviselők nagy része belátta, hogy egy ilyen mértékű
normatíva csökkentés az iskolák bezárásához vezetne és le is szavazta ezt az elképzelést .
A Kormány jelenlegi kapkodásának egyik legfőbb oka abban rejlik, hogy sem az alapfokú
művészeti iskolák kialakítását sem a mostani drasztikus változtatásokat nem előzte meg
semmilyen komolyabb előkészítés vagy hatástanulmány .
A csökkentett normatívához is csak úgy juthatnak 100%-ban hozzá az intézmények, ha
minősítést szereznek, ami már önmagában is nagy ellentmondásokat rejt . A minősítő
szervezetek létrehozásához szükséges rendeletek megalkotása, azok kihirdetése majd hatályba
lépése majd a szakemberek kijelölése az idő rövidsége és az iskolák nagy száma miatt
lehetetlen feladat. A minősítés alapú normatívaosztás reális bevezetési dátum véleményem
szerint 2008. szeptember 1 . lehetne .

Tisztelt Miniszter úr!

•

	

Hogyan fognak működni ezek a minősítő szervezetek és hogyan végzik el időben a
feladatukat az érintett 871 intézmény esetében?

•

	

Jogszerűnek tartja e azt, hogy egy a hatályos rendelkezések alapján törvényesen
működő iskola esetében az alapnormatívát hirtelen kiegészítő normatíva váltja fel?

•

	

Törvényes e az, hogy a hatályos törvények szerint, jogszerűen működő alapfokú
művészeti iskolák normatív finanszírozását tanév közben változtatják meg?



• Nem gondolja, hogy a minősítési rendszer bevezetésével a kistelepülések alacsonyabb
létszámmal működő művészeti csoportjai hátrányba kerülnek a náluk sokkal jobb
feltételek között működő nagyvárosi művészeti iskolákkal?

Tisztelettel várom válaszát!

Békés, 2006 . november 21 .
(r

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő


	page 1
	page 2

